
 

MOTION OM FACEBOOKSIDA FRÅN PETER SUNDLÖF RIPFJÄLLET 

 

Datum: 01/29/2023 

Motionsrubrik: Facebook-Hemsidan 

Bakgrund: 2019 var jag och dåvarande styrelsen med om, och 
startade den Facebooksida som vi har idag. Meningen var 

att det skulle vara ett snabbt dialogform gentemot 
medlemmarna. 

Hemsidan användes för information och snöröjningsstatus. 
Anledningen till att det fungerade så var att man skulle 

inte behöva vara med i Facebook för att kunna ta del av 
information och snöröjningsläget. 

Förslag på 
åtgärd: 

Jag yrkar på att man återgår till att använda Hemsidan för 
information och snöröjningsstatus. (Kan i tillägg även 

visas på Facebook) samt att Facebooksidan blir den 
dialogkanal som det var tänkt. 

Konsekvenser: Dialogen med styrelsen har försvårats. Många av de 
frågor som ställs kan vara av intresse för andra. Man skall 

inte behöva ha tillgång till Facebook för att få reda på 

snöröjningsläget. 

Namn: Peter 

Efternamn: Sundlöf 

E-post: sundlof.peter@gmail.com 

 
 

 

STYRELSENS SVAR 

Förningens ordinarie kanal skall vara hemsida, Facebook bör kunna nyttjas för snabba 

notiser. Facebook skall ej innehålla inlägg och åsikter som ej hör hemma i hela området. 

Styrelsen anser att Facebook är information från vägföreningen till medlemmar, inget 

diskussionsforum. I det egna boendeområdet kan man skapa egen sida. 

Styrelsen vill tydliggöra att det är föreningen som är administratör och avsändare på 

sociala medier. Styrelsen försöker ombesörja att administratörsfunktionen övergår till 

föreningen och inte ligger kvar på enskild person. Om inte tidigare administratör lämnar 

frivilligt överväger styrelsen att skapa ny Facebook-sida. 

Den tillkommande styrelsen får ta med sig motionärens synpunkter och avser 

att ta fram rutiner för Facebook-inlägg. Detta kommer att informeras om på 

Facebook-sidan. 
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Styrelsen anser därmed motionen besvarad 


